
 
                                                                                                                                 Bia Oevering, secretaris 
            Westerweg 164 
        1815 DK Alkmaar 
  t: 072 5152429 
                                                                                   e.: secretaris@alkmaarsseniorensymfonieorkest 
  

 
         
 
                             
                       

                        Verslag Ledenvergadering 3 april 2023 

 
 
Met kennisgeving afwezig: Arno van Raaphorst, Netty Dekker, Marieke van Gent, Gardien 
Kuilman, Martien van Overloop, Douwe Plat, Wim Postema, Hans Schendelaar, Olof Spaan, 
Yvonne Stam, Nienke Vermij, Karel Wolfs. 
 
 
1.  Opening 
Na het eerste deel van de repetitie opent Emma Albers als nieuwe voorzitter de 
vergadering en heet de aanwezigen welkom. Emma bedankt Karel Bruin voor het feit dat 
hij voor de pauze is ingevallen voor Arno die wegens ziekte verstek moet laten gaan. Karel 
krijgt hiervoor een plant aangeboden. Ook wordt Hanneke Abrahamse bedankt en 
getrakteerd op een plant omdat zij is ingevallen voor Ria tijdens haar afwezigheid. 
 
 
 2.  Verslag Ledenvergadering 14 november  2023 
Er zijn geen opmerkingen over het verslag. 
 
 
3.  Jaarverslag 2022 
Enkele correcties zullen worden aangebracht in het verslag, en bij het onderwerp 
Concerten zal, op verzoek van Ber Kuijer, bij het concert in de Cameren worden vermeld 
dat, door de WK voetbalcompetitie op tv, ons concert moest worden ingekort. 
 
 
4.  Financieel Jaarverslag 2021 
Ton van der Veldt, de nieuwe penningmeester, presenteert de jaarrekening met toelichting. 
Hij begint zijn toelichting op de jaarrekening met een grappige vergelijking van zijn positie 
in het bestuur met de titel van een boek op zijn boekenlijst van de middelbare school: ‘Kind 
tussen vier vrouwen’ van Simon Vestdijk. In het bestuur is hij man tussen vier vrouwen. 
 
Ton benadrukt dat Hanneke de cijfers van de jaarrekening 2022 heeft aangeleverd. Ton 
heeft alleen de lay-out iets veranderd. Ondanks dat er een nadelig saldo is dit jaar, is op het 
overzicht te zien dat er een goede buffer is om het nadelig saldo op te vangen. Maar we 
moeten wel zien te voorkomen dat elk jaar met een nadelig saldo wordt afgesloten. 
Op een vraag van Nynke Prins over de subsidie van de Gemeente Alkmaar legt Ton uit dat 
er teveel geld in kas was om voor volledige subsidie van de gemeente in aanmerking te 
komen. Door het eigen vermogen te splitsen in een algemene- en een bestemmingsreserve 
heeft de vorige penningmeester, Hanneke, het mislopen van subsidie weten te voorkomen. 
De Gemeente kijkt bij het vaststellen van subsidie ook naar de algemene reserve. 
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Hanneke benadrukt het belang van goede contacten bij de gemeente. 
Ber zou graag de financiën rond de concerten in tehuizen weergegeven zien in de 
jaarrekening. Ton zegt toe hiermee volgend jaar bij het opstellen van de cijfers rekening te 
houden. 
De jaarrekening met toelichting wordt vervolgens goedgekeurd door de leden.             

 
 
              5.  Verslag Kascontrole Commissie (KC) 

De KC 2022 bestaat uit Lucienne van de Weide en Olof Spaan. Lucienne deelt de 
vergadering mee dat de boekhouding van 2022 in orde is bevonden en adviseert de 
vergadering om het bestuur décharge te verlenen, hetgeen vervolgens gebeurt. 
 
                                     
6.  Benoeming nieuw lid en reservelid Kascontrole Commissie 
Lucienne van der Weide treedt reglementair af, Karel Wolfs geeft zich op als nieuw KC lid. 
De KC 2023 bestaat dan uit Olof Spaan en Karel Wolfs.  
Nynke Prins geeft zich op als reservelid. 
 
 
7.  Commissies 
Enkele veranderingen worden aangebracht in de Commissie lijst. Zo zijn de 
verantwoordelijke bestuursleden per commissie aangepast. Ber deelt mee dat hij graag een 
aparte commissie wil voor zijn ‘webstek’. Hier zal later op worden ingegaan. Voor de PR- 
commissie wordt versterking gevraagd maar niemand meldt zich aan. 
 
 
8.  Koningsmarkt 
Hanneke Abrahamse heeft jarenlang de koningsmarkt met enthousiasme geleid. Dit deed ze  
vanuit haar functie als penningmeester. Het nieuwe bestuur heeft besloten deze taak niet 
van haar over te nemen. In ieder geval dit jaar zal er geen koningsmarkt georganiseerd 
worden 
 
 
9.  Concerten in tehuizen, de Hout 
Het orkest is uitgenodigd een concert te geven op de Orkestenmiddag in de Hout op zondag 
18 juni. Via een peiling blijkt echter dat veel orkestleden in juni met vakantie zijn en dan 
niet kunnen spelen. Dit geldt ook voor het geven van een concert in juni in Westerheem, 
Heemskerk, waar het orkest ook een uitnodiging voor heeft gekregen. Hanneke stelt voor 
om de organisatie van de orkestenmiddag in de Hout te vragen de orkestmiddag volgend 
jaar in mei te houden.          

 
 
             10.  Decemberconcert 

Het decemberconcert is gepland op zondag 17 december, de generale repetitie op vrijdag           
15 december. Als solist is Jos Ruiters aangetrokken. Hij zal 2 stukken spelen met zijn 
klarinet, waarbij het orkest zal begeleiden. Ook zal hij optreden als verteller bij de muziek 
van ‘Peter en de wolf’. 
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11. Website en foto’s  
Cees Blok die het contact onderhoudt met de websitebeheerder Ron Bebelaar, vindt de in 
oktober in het Witte Kerkje gemaakte foto’s niet geschikt voor de website. Pixels en 
composities zouden niet voldoen. Dat heeft Ton van der Veldt ertoe aangezet met de 
fotograaf, Jeroen van Dijk van 2DeSign, contact op te nemen. Deze gaf de suggestie om de 
foto’s via ‘WeTransfer’ opnieuw aan te leveren in plaats van via de link waarin de foto’s 
gecomprimeerd zijn weergegeven. Dat zou een beter resultaat geven. Besloten wordt dat 
het bestuur zich over de kwestie zal buigen. Wordt vervolgd… 
 
 
Rondvraag 
Lida Hoogvorst vraagt of er meer duidelijkheid kan worden gegeven over wat haar taak zal 
zijn als lid van de PR-commissie. Marja zal dit met haar bespreken. 
Ria Volkers bedankt iedereen voor de leuke kaarten die ze mocht ontvangen tijdens haar 
afwezigheid vanwege haar operatie. 
Wil van der Zwet, nog niet zo lang lid, laat weten dat ze het leuk vindt om in dit orkest mee 
te spelen. 
Marja Luijckx vraagt de leden om hun afmeldingen te doen via haar Whatsapp. 
Ber Kuijer deelt mee dat de indeling van de bladmuziek met tabbladnummers 0 t/m 6 niet 
meer voldoet en dat er een tabblad nummer 7 wordt toegevoegd aan de muziekmap. Hij 
deelt aan elk lid gepersonaliseerde pakketten bladmuziek uit die bij tabblad no.7 kunnen 
worden ondergebracht. Ber krijgt een applaus voor zijn inzet. 
 
 
12. Sluiting 
De vergadering wordt afgesloten met een hapje en een drankje.  
 
 
 
 
April 2023 


